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گروه ورزشــی-  از مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی فوتبال کشور 
دو تیم اســتقلال و نساجی در روز ۲۲ 
فروردین به مصاف هم می روند و این 
بازی در حالی برگزار می شود که سومین 
دیــدار دو تیم در فصل جاری اســت.

استقلال و نســاجی در نیم فصل های 
اول و دوم ایــن فصــل دو بار یکدیگر 
را ملاقــات کرده اند که هــر دو دیدار 
آنها با نتایج مســاوی بدون گل به پایان 
رسیده است تا نساجی تنها تیمی باشد 
که آبی پوشان در مجموع دو بازی رفت 
و برگشت قادر به باز کردن دروازه آنها 
نشــده اند.این دیدار که در جام حذفی 
برگزار می شــود از حساسیت ویژه ای 
برخوردار است چون نه تنها آبی پوشان 
مدعــی قهرمانی در لیگ و جام حذفی 
هستند، نســاجی هم خودش را برای 
موفقیــت در این جام بدون شــانس 
نمی داند و قطعاً آنها هم برای موفقیت در 
این بازی طرح و برنامه دارند.استقلال و 
نساجی در ۱۸۰ دقیقه دیدارشان در این 
فصل موفق به باز کردن دروازه یکدیگر 

نشده اند؛ اما این بازی حکایت دیگری 
دارد و باید برنده و بازنده داشــته باشد. 
اگر آبی پوشان تهران و سرخ پوشان قائم 
شــهر در طول ۹۰ و یا ۱۲۰ دقیقه بازی 
نتوانند توپــی را از خط دروازه ها عبور 
دهند، ضربــات پنالتی تکلیف دو تیم 
را مشــخص خواهد کرد. این بازی از 
ساعت ۲۰:۱۵ روز دوشنبه ۲۲ فروردین 
به میزبانی استقلال در ورزشگاه آزادی 

برگزار می شود.
اســتقلال مجیدی و بهترین 

روند امتیازگیری
 اســتقلال در حالی با ۵۶ امتیاز در 
صدر جدول رقابت های لیگ برتر قرار 
گرفته است که بهترین روند امتیازگیری 
خود را در دهه اخیر حضور خود در این 
مسابقات به دست آورده است.استقلال 
و پیکان در هفته بیســت و چهارم لیگ 
برتر فوتبال به مصاف هم رفتند که این 
دیدار با تساوی بدون گل به پایان رسید. 
با این نتیجه استقلال ۵۶ امتیازی شد و 
فاصله ۶ امتیازی شــان را با پرسپولیس 
رده دومی حفظ کردند. پیکان هم با ۳۳ 

امتیاز در رده هفتم قرار گرفت.استقلال 
در حالی بــا ۵۶ امتیاز در صدر جدول 
رقابت های لیگ برتر قرار گرفته است 
که بهترین روند امتیازگیری خود را در 
دهه اخیر حضور خود در این مسابقات 
به دست آورده است. طبق بررسی های 
انجام شده، آبی پوشان پایتخت در چند 

فصل اخیر تا هفته چهارم نتوانســتند 
بیشتر از ۴۷ امتیاز به دست آورند و این 
فصل شاگردان فرهاد مجیدی بهترین 
عملکرد امتیازگیــری را در دهه اخیر 

داشتند.
نتایــج رونــد امتیازگیری 
آبی پوشان تا پایان هفته بیست 

و چهارم لیــگ برتر در دهه اخیر 
به شرح زیر است:

۱۴۰۰-۱۴۰۱: ۵۶ امتیاز
۹۹-۱۴۰۰: ۳۲ امتیاز

۹۸-۹۹: ۴۲ امتیاز
۹۷-۹۸: ۴۷ امتیاز
۹۶-۹۷: ۳۸ امتیاز

۹۵-۹۶: ۴۴ امتیاز
۹۴-۹۵: ۴۴ امتیاز
۹۳-۹۴: ۴۱ امتیاز
۹۲-۹۳: ۴۷ امتیاز

آخرین قهرمانی آبی پوشــان 
پایتخت در رقابت های لیگ برتر به 
فصل ۹۲-۹۱ بازمی گردد که استقلال 

۶ بازی تا پایان فصل داشت که با کسب 
۵۶ امتیاز در جایگاه نخســت جدول 

قرار داشت و تراکتور نیز در تعقیب این 
تیم بود و شــاگردان فرهاد مجیدی هم 
۶ بــازی دیگر تا پایان فصل زمان دارند 
و تا اینجای کار با ۵۶ امتیاز صدرنشین 
جدول هستند. البته این مساله را باید مد 
نظر قرار داد که در فصل ۹۲-۹۱، ۱۸ تیم 
در لیگ برتر حضور داشتند و در فصل 
بعد از آن، تعداد تیم های لیگ برتری به 

عدد ۱۶ رسید.

گروه ورزشــی- مهدی قایدی 
همان استعداد ناب و تکنیکی است که 
یک ایرانی از فوتبالیســت مدنظر خود 
می خواهد اما او کجاست؟ چرا خبری 
از دریبل های انفجاری و شوت های فنی 

"باشو" نیست؟
آخرین تصویــر از مهدی قایدی 
و خوشــحالی بعد از گلش و قلبی که 
رو به سکوهای ورزشگاه نشان می داد 
را بــه یاد دارید؟ باشــوی کوچک این 
روزها کجاســت؟ مهاجم ۲۳ ســال و 
جوان بوشهری را آخرین بار کی نظاره 

کرده اید؟
قایدی تابستان امسال با هزار امید 
و آرزو استقلال را به مقصد لیگ امارات 
ترک کرد و از آن زمان، نتوانسته عملکرد 
با ثبات و درخشــانی از خود در این تیم 
به جای بگذارد. به جز تک جرقه هایی که 
در برخی از دیدارها به نمایش درآمده، 
او رفته رفته تبدیل به یک نیمکت نشین 
شــده و تیم ملی را هم در سال منتهی به 

جام جهانی از دست داده است!
نیمکت نشینی برای مهدی قایدی 
در لیــگ امارات، اتفاق خوشــایندی 
نیست. شــاید بتوان نیمکت نشینی در 
لیگ هــای درجه یک و حتی دو اروپا را 
به نشانه باز شدن دریچه امیدی در آینده 
به فال نیک گرفت اما تبدیل شدن یک 
ستاره نوظهور در فوتبال ایران که استعداد 
و پتانسیل بسیار بالایی را از خود نشان 

داده بــه یک بازیکن معمولی و نیمکت 
نشــینی در امارات، نشانه مثبتی نیست. 
این اتفاق در شرایطی به وقوع پیوسته که 
مهدی تا قبل از این انتقال پر سر و صدا 
به لیگ امارات، نفر اول اســتقلال بود و 
بار گلزنی این تیم را به دوش می کشید. 
شرایط به نحوی بود که در نبود قایدی، 
استقلال هم دچار مشکل می شد و آبی 
ها به شدت به این ستاره ریزنقش وابسته 
بودند تا اینکه مهدی برای برداشتن گام 
بزرگتر، به جای انتقال به فوتبال اروپا – 
با وجود دســتمزد کمتر – امارات را به 
عنــوان مقصد بعدی خود انتخاب کرد 
که تا این لحظه نشان داده مهدی در این 

مسابقات توفیقی نخواهد داشت.
از اولین روزهای انتقال قایدی به 
امــارات، او به طور مرتب تصاویری از 
خودش در حین تفریح و حضور در کنار 
برج خلیفه دبی منتشــر کرده و بیش از 
اینکه در زمین چمن بدرخشــد، بیشتر 
در کنــار این برج معروف دیده شــده 
و از ایــن طریق مخاطبــان خود را در 
جریــان آخرین وضعیت خودش قرار 
داده است.درباره عملکرد ناامید کننده 
"باشــو" در الاهلی امارات باید به آمار 
این بازیکن ۲۳ ســاله اشاره کرد که در 
۱۸ بــازی لیگ امارات، فقط در ۴ گل و 
۳ پاس گل تاثیر گذشته و در ۹۶۱ دقیقه 
برای تیمش به میدان رفته است که برابر 
اســت با نیمی از دیدارهای الاهلی! در 

وصف شــرایط و اوضاع قایدی همین 
بس که او در برخی از دیدارها تبدیل به 
بازیکنی شده که گاهی برای اتلاف وقت 
تعویض می شود و در برخی از دیدارها 
۴، ۹ و ۱۳ دقیقــه به میدان رفته اســت. 
مهاجم جوان ایرانی با این عملکرد، تیم 
ملی را هم از دســت داده است. تا پیش 
از این فشــارهای زیادی روی دراگان 
اســکوچیچ وجود داشت که باید بیش 
از پیش به بازیکن سابق استقلال میدان 
دهد تا او با تکنیک فردی بالای خود، تیم 
ملی را در موقعیت هجومی بهتری قرار 
دهد اما باشــو با وضعیت خود، جواب 
بدی به حمایان خود داده و اسکوچیچ 

هم با این شــرایط، تصمیم به 
میدان دادن به ستاره دیگری 

گرفته است.
قایدی از الان تا جام 
جهانــی ۷ مــاه فرصت 
دارد تــا جایگاهی را در 
فهرست ۲۳ نفره تیم ملی 
ایران برای دیده شدن در 
قطر به دست آورد. البته 
این تازه قدم اول است 
و اگر مــی خواهد در 
این بازی هــا به میدان 
بــرود، بایــد فراتر از 
آنچه تاکنون در امارات 
بوده، ظاهر شــود. در 
دست  که  شــرایطی 

اســکوچیچ برای دعــوت از بازیکنان 
به تیم ملی به علت وجود تعداد بســیار 
زیادی فوتبالیست لژیونر و آماده بسته 
است، قایدی باید تلاش دو چندانی را 
انجام دهد و هر طور شده خودش را از 
مهلکه ای که در این تیم اســیر آن شده، 

رها کند.

گروه ورزشی- خبرها حکایت 
از ایــن دارد کــه مهاجم لهســتانی 
تیــم بایرن مونیخ به پوشــیدن لباس 
آبی اناری ها چراغ ســبز نشــان داده 
و احتمال بســتن قرارداد ســه ساله 
 بارســا - لواندوفســکی قوت گرفته 

است. 
تیم فوتبال بارسلونا به سرمربی 
گــری ژاوی هرنانــدز همچنــان 
بــه دنبال ســتاره های برتــر جهان 
 فوتبــال اســت تا به ســطح بالاتری 

برسد.
شاهد مدعا این که بارسا در حالی 
که در حال ادامه روند مذاکرات برای 
جــذب محمد صلاح و ارلینگ هالند 
اســت، تماس هایش با لواندوفسکی 

همچنان ادامه دارد.
تارنمای اســپانیایی »اسپورت« 
دربــاره این مذاکرات نوشــت: پینی 
زهاوی مدیر برنامه این فوتبالیســت، 
چند بار با خوان لاپورتا مدیر باشــگاه 

بارســلونا که دوســت صمیمی هم 
هستند،  برای رسیدن به توافق ملاقات 
کرده که به گفتــه منابع مختلف، این 
دیدارها به عقد قرارداد سه ساله منتج 

شده است.
بــه نوشــته اســپورت، ســن 
لواندوفســکی تنها نکته ای است که 
باشــگاه بارسا نســبت به آن محتاط 
است زیرا این بازیکن در ماه آگوست 
۳۴ ســاله می شــود، اما شکی نیست 
کــه او حداقــل بــرای دو فصل می 
 تواند در ســطح بســیار بالایی ظاهر

 شود. 
رکوردهــای  اینکــه  ضمــن 
ایــن مهاجــم لهســتانی همچنــان 
دیدنی اســت و همه چیز نشــان می 
دهــد که او یــک بار دیگــر یکی از 
 مدعیان کســب توپ طــلا خواهد 

بود.
تارنمای اسپورت درباره تمایل 
این مهاجم برای انتقال به بارســا هم 

خاطرنشان کرد: لواندوفسکی تمایل 
خود را برای پوشــیدن لباس بارســا 
در تابســتان نشان داده است و نسبت 
به برنامه های ســرمربی بارســلونا 
خوش بین اســت و مــی داند تحت 
دستورات ژاوی هرناندز می تواند به 
 مبارزه بــرای عناوین فردی و جمعی 

ادامه دهد.

در جذب این مهاجم لهســتانی 
یــک نکته حائز اهمیــت وجود دارد 
و آن این اســت که لواندوفســکی تا 
ســال ۲۰۲۳ با بایــرن مونیخ قرارداد 
دارد پــس توافق وی با بارســا منوط 
به توافق بارســا و بایرن مونیخ است، 
 مذاکراتــی کــه هنــوز آغاز نشــده 

است.

گروه ورزشــی- سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس از عملکرد برخی 
بازیکنان تیم به دلیل نتایج اخیر ابراز 

نارضایتی کرده است.
تیم فوتبال پرســپولیس ۶ بازی 
تــا پایان فصل جــاری فرصت دارد 
تــا بتواند اختــلاف ۶ امتیازی خود 
با اســتقلال تهران را برای تصاحب 

صدر جدول جبران کند.
کــه  پایتخــت  سرخپوشــان 
عملکرد قابــل قبولی در طول فصل 
داشــته اند در پنج دیدار گذشته خود 
نتوانســتند روال همیشگی را حفظ 
کنند تا تنها ۸ امتیاز از ۱۵ امتیاز ممکن 

را کسب کند.
تســاوی بدون گل پرسپولیس 
مقابــل هــوادار در آخرین بازی این 
تیــم با تکرار همیــن نتیجه در دیدار 
استقلال و پیکان همراه شد تا سرخ ها 
فرصت طلای کاهش اختلاف امتیاز 

را از دست بدهند.
ســرمربی سرخپوشان پایتخت 
که ســال ۱۴۰۰ را با اســتعفا به پایان 
رساند در شروع تمرینات پرسپولیس 
در سال جدید حاضر شد تا با کشیدن 
خط قرمز روی اســتعفای خود برای 
رسیدن به ششمین قهرمانی عزم خود 

را جزم کند. 
با این حال کســب یک امتیاز از 
بازی با هوادار باعث شد تا معادلات 
کادر فنــی این تیم بــار دیگر بر هم 

بخورد.
یحیی گل محمدی در تمرینات 
پس از این تساوی جدی تر از همیشه 
با بازیکنان صحبت کرده اســت و از 
آنها خواسته تا امتیازات را به راحتی 
از دســت ندهنــد و بتوانند با تمرکز 
بیشــتر از موقعیت های گلزنی خود 

استفاده بهتری کنند.
از  پرســپولیس  ســرمربی 

بازیکنــان خود بابت عدم اســتفاده 
از موقعیت هــای گلزنــی ناراحت 
اســت و به آنها اعلام کرده است در 
صــورت ادامه این رونــد می تواند 
شرایط دیگری برای آنها رقم بخورد 
کــه چندان خوشــایند مجموعه تیم 

نخواهد بود.

هشــدارهای یحیی به بازیکنان 
پرسپولیس در حالی صورت گرفت 
کــه آنها تنها ۶ بــازی دیگر در لیگ 
برتر بــرای جبران اختــلاف امتیاز 
بــا رقیب ســنتی فرصــت دارند تا 
 بتوانند به ششــمین قهرمانی متوالی 

خود برسند.

مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی؛

شرایط متفاوت در دیدار 
استقلال - نساجی؛ این بار 

حتما باید گل بزنند
استقلال بعد از دو نتیجه مساوی در لیگ باید در جام حذفی مقابل تیمی بازی کند که در

 دو بازی قبلی اش با این تیم به تساوی بدون گل رسیده است.

مهدی قایدی کجاست؟

یکشنبه 21 فروردین 8،1٤01 رمضان 1٤٤3 ،10 آپریل 2022، شماره 3939

گروه ورزشی- رییس فدراسیون تنیس روی میز در مورد وضعیت نوشاد عالمیان اعلام کرد که با او صحبت داشته و خود نوشاد معتقد است وضعیت 
خوبی دارد و جای نگرانی نیست.

مهرداد علی قارداشی درباره علت اینکه نوشاد عالمیان در مسابقات اخیر خود موفق به کسب به نتیجه نشده است و نگرانی هایی در مورد وضعیت وجود 
دارد، بیان کرد: در روزهای پایانی اسفند با نیما و نوشاد عالمیان جلسه داشتم. خود نوشاد عنوان می کرد که وضعیت خوبی دارد و در لیگ فرانسه نتایج خوبی 
گرفته و انگیزش هم بالا است. نیما هم عنوان می کرد که نوشاد در بازی هایی شکست خورده که واقعا خوب بازی کرده بود. امیدوارم همانطور که نوشاد می 

گوید روی فرم باشد و من بازی های او را که دیدم واقعا بازی برده را واگذار کرد.
او ادامه داد: با توجه به اینکه امیرحسین هدایی هم روند رو به رشدی دارد، امیدوار هستم که این تیم بتواند سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس را بگیرد و به آنها 

هم گفته ام که باید تلاش کنید برای اولین بار سهمیه تیمی المپیک را بگیریم.
قارداشــی در پاســخ به یان پرســش که در این مدت اخیر نیما و نوشاد عالمیان و امیرحسین هدایی گلایه هایی را نسبت به  حضور کمرنگ در مسابقات 
داشــتند و واکنش فدراســیون چه چیز بوده اســت؟ گفت: برخی ها ما را تحریک می کردند که برخوردی با آنها داشته باشیم اما این کار را انجام ندادیم. من به 
نیما و نوشــاد هم اعلام کردم طبق آمار رســمی ما در بین تعداد اعزام بین المللی که فدراســیون ها داشته اند،  رتبه سوم را داریم. بودجه ما شاید اندازه خیلی از 

مجبوریم که تمام رده ها را پوشش دهیم و فدراسیون های دیگر باشد اما تعداد اعزام های برون مرزی آنها به اندازه فدراسیون تنیس روی میز نیست. از طرفی ما 
اعزام داشته باشیم. فدراسیون جهانی تنیس روی میز مسابقات زیادی برگزار می کند و باید در آنها 

حضور داشته باشیم از این رو باید به فکر این باشیم که اسپانسر بیشتری جذب کنیم تا بتوانیم در 
تمام رویدادها حضور داشته باشیم.

او در پاسخ به پرسش دیگری مبنی براینکه  با توجه به تاریخ سازی که نوشاد عالمیان در 
بازی های آسیایی ۲۰۱۸ داشت اکنون هم برای  هانگژو ۲۰۲۲، این توقع از فدراسیون تنیس 

روی میز و نوشاد وجود دارد که دوباره مدال آور باشد؟ تصریح کرد:  می توان گفت خوشبختانه 
توقع از فدراسیون تنیس روی میز بالا است اما نکته این است که امکان گرفتن مدال وجود دارد 
اما سخت است. در دوره قبل هم نوشاد عالمیان با اختلاف ناچیز توانست پیروز شود و به مدال 
برســد. از طرفی در بازی های المپیک نفرات اول تا ســوم بخش زنان از آسیا بودند و در بخش 
مردان هم نفر اول و دوم آســیایی بودند بنابراین می توان گفت ســطح تنیس روی میز آســیا در 

حد المپیک است.
رییس فدراسیون تنیس روی میز در مورد اینکه گفته می شود برای اعزام در رده های پایه 

به مسابقات بین المللی از بازیکنان مبلغی پول دریافت می شود، تاکید کرد: بله ما از کسانی 
که ملی پوش نیســتند و به صورت داوطلبانه می خواهند در مسابقات بین المللی شرکت 
کنند، این کار را انجام می دهیم و البته این کار جدیدی نیســت و در ســال ۹۴ که من وارد 
فدراسیون شدم این اقدام به پیشنهاد  دبیر سابق فدراسیون انجام شد که به نظرم پیشنهاد 
خوبی هم بود. البته فقط برای مسابقات آزاد این کار انجام می شود و برای قهرمانی آسیا 

و قهرمانی جهان این کار را انجام نمی دهیم.

نتایج نوشاد عالمیان نگران کننده است؟

چراغ سبز لواندوفسکی به بارسلونا؛ خداحافظ بایرن؟

هشدار ویژه گل محمدی به بازیکنان پرسپولیس
دلخوری از عدم تمرکز؛


